

Title (en)

Device for setting roof battens.

Title (de)

Vorrichtung zum Einlatten von Dachlatten.

Title (fr)

Dispositif pour fixer des lattes.

Publication

EP 0443621 A1 19910828 (DE)

Application

EP 91102659 A 19910222

Priority

DE 4005766 A 19900223

Abstract (en)

A setting device for setting roof battens on rafters or a similar base at a given distance relative to set roof battens. The device possesses a framework (2) having a first row (50) of lay-on elements (52) and a first row (80) of press-on elements (82), the latter being coupled to at least one motor (81) for clamping a roof batten to be set. A second row (70) of lay-on elements (72) is provided for positioning the device on a set roof batten. The adjustable distance between the first row (50) and second row (70) of lay-on elements determines the distance of the roof batten to be set from a roof batten which has already been set. <IMAGE>

Abstract (de)

Beschrieben wird eine Einlattvorrichtung zum Einlatten von Dachlatten auf Dachsparren oder einem ähnlichen Untergrund in einem bestimmten Abstand relativ zu eingelatteten Dachlatten. Die Vorrichtung besitzt ein Rahmenwerk (2) mit einer ersten Reihe (50) von Anlageelementen (52) und einer ersten Reihe (80) von Andruckelementen (82), welche letztere mit wenigstens einem Motor (81) zum Einspannen einer einzulattenden Dachlatte gekoppelt sind. Eine zweite Reihe (70) von Anlageelementen (72) ist zur Positionierung der Vorrichtung an einer eingelatteten Dachlatte vorgesehen. Der einstellbare Abstand zwischen der ersten Reihe (50) und zweiten Reihe (70) von Anlageelementen bestimmt den Abstand der einzulattenden Dachlatte von einer bereits eingelatteten Dachlatte. <IMAGE>

IPC 1-7

B27F 7/00; E04D 15/00

IPC 8 full level

B27F 7/00 (2006.01); E04D 15/00 (2006.01)

CPC (source: EP US)

B27F 7/006 (2013.01 - EP US); E04D 15/00 (2013.01 - EP US); Y10S 269/904 (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [X] US 4523706 A 19850618 - HALEY NORMAN S [US]
- [Y] US 4824004 A 19890425 - HANSON GARRY L [US]
- [Y] US 2996721 A 19610822 - HILL BLACK WILLIAM
- [Y] GB 2003214 A 19790307 - WILCZYNSKI M
- [Y] EP 0242819 A2 19871028 - VETTER LUDWIG

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0443621 A1 19910828; EP 0443621 B1 19940727; AT E109240 T1 19940815; DE 4005766 A1 19910905; DE 4005766 C2 19920305; DE 59102300 D1 19940901; DK 0443621 T3 19940919; ES 2057627 T3 19941016; US 5125552 A 19920630

DOCDB simple family (application)

EP 91102659 A 19910222; AT 91102659 T 19910222; DE 4005766 A 19900223; DE 59102300 T 19910222; DK 91102659 T 19910222; ES 91102659 T 19910222; US 66000691 A 19910225